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Dagordning Styrelsemöte Klara ekonomisk förening 

Datum: 2022-10-17 

Tid: 14.30 – 16.30 

Närvarande: Anders Bolmstedt, Julia Axengren, Frida Wahlund, Charlotte 

Parsland, Magnus Strand 

Plats:  Teams 
 

1. Mötet öppnas  

2. Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkänns 

3. Föregående protokoll 

● Digital utbildning i riskbedömning. Det går inte att få tag i detta via VGR. 

● Uppdatering av riskbedömningsmodulen ska genomföras. Anders tar 

detta med Jane 

● Förtydligande mellan SUG och granskningsgruppen om vad det båda 

grupperna arbetar med. Avstämning behöver ske mellan grupperna för 

att det inte ska bli dubbelarbete i grupperna. Anders tar detta med 

SUG.  

 

4. Status Årsmöteshandlingar 

Rita kontaktad. Inväntar adress.  

5. Google-drive: status rensning/uppdatering 

Uppdatering av dokumenthanteringen måste göras. Arbete som eventuellt kan 

ske under mellandagarna. 
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6. Färdigställande av beställningsflöde 

Offerten ska gå från EO till KEF styrelsen. Pilarna mellan granskningsgruppen 

och SUG till EO ska bytas till offertförfrågan och utvecklingsförslag 

7. Supportproblem hos EcoOnline 

Svårigheter att nå supporten på EO. Det har varit brist på folk hos EO. Anders 

tar detta med Jane. 

8. Status KLARA – CM? 

Fortfarande en väldigt lång framtid innan KLARA går över till EO. Anders kollar detta 

med Jane igen. 

9. KLARA-dag 

Anders kollar med Jane när EO kan ha en riskbedömningsgenomgång och visa de 

nya uppdateringar som har kommit. Ett nytt datum anpassat efter EO.  

KLARAdagen flyttas därefter när EO kan. Förslag på att göra dagen i två delar, en för 

nybörjare och en för de som är mera vana.  

10. Ekonomi KEF 

a. Ekonomistatus 

Vi har en stark ekonomi.  

Filen är uppdaterad. Inga offerter som behandlas för närvarande.  

b. Excellfilen – uppdatering + genomgång av inkomna offerter 

2021-13s är beställd men inte levererad. Anders frågar Jane 

2021- 17s och 18 är beställda men inte levererade. Anders tar dessa 

med Jane 

2022-01 S och 02 är beställda. Status på dessa? Anders tar detta med 

Jane 
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SUG 2021-005 - lägga in koder för farligt avfall. Offerten avslås. Det är 

en dyr funktion. Det blir ytterligare delar att hålla uppdaterade och det 

är tveksamt intresse för denna ute i verksamheterna.  

2022-03s - Bordlägges. Anders kollar med EO om denna ska vara 

valbar för de medlemmar som önskar detta.  

c. Norgebesök? Värmlandsbesök? 

Då det är så pass lång tid kvar innan KLARA övergår till CM avvaktar vi 

med att möta de som redan har CM i sina verksamheter.  

11. Systemet: 

a. Rapport Systemutvecklingsgruppen 

Inga nya beställningar förutom de som redan är avhandlade i punkten 

ovan.  

b. Status beställda utvecklingar  

c. Nya beställningar 

12. Databasen: 

a. Rapport Granskningsgruppen 

BA har uppdaterat granskningsinstruktionen. Styrelsen godkänner 

denna.  

b. Utbildningar 

24/1 gulgranskarutbildning 

c. Status: 

i. Uppdrag BA 

2022-04DB är klar.  

2022-05DB arbetas med 
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ii. Uppdrag EO 

2022-02DB arbetas med.  

d. Nya beställningar 

BA och EO har kontaktas angående  

2022-06DB - Omgranskning av produkter taggade med hjälpämne, 

uppskattningsvis 650 produkter. BA granskar dessa, förslag på 80 h.  

2022-07DB - Produkter med gamla SDB granskas om med nya SDB. 

Uppskattad tid för BA 40 h.  

2022-08DB - Granskning av gröna produkter som inte är granskade de 

senaste 5 åren. Uppskattad kostnad 50000:- av EO 

Samtliga förslag beslutas om att de ska genomföras.  

13.  Länk till förbättringsförslag 

Länken har försvunnit på hemsidan. Förslag är att den läggs på startsidan. 

Anders och Charlotte kollar om det finns en teknisk lösning på vart dessa 

förslag kan skickas.  

14.  Status Leifs efterträdare 

En från högskolan vore bra att få in som ersättare. Alla kollar med universitet 

där vi har kontakter. Lotta skickar ett mail till alla universitet, vi söker både en 

ordinarie och en suppleant. Sätta in svarstid på senaste återkoppling.  

15.  Nästa möte. 2-dagars 

Förslag på Göteborg på arken hotell eller i Landskrona. Frida och Anders tar 

fram förslag.  

16.  Övriga frågor 

Charlotte lägger till samtliga gröngranskare på hemsidan.  
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Om utrymme i tid finns läggs också gulgranskare upp.  

Vid nästa granskarmöte kommer FAQ till hemsidan att arbetas med.  

17.  Mötet Avslutas 
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